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شماره

صفحه

روزنامه

مالیات  درباره  جدید  توضیحاتی  اطلاعیه ای  در  مالیاتی  امور  سازمان 
اصناف ارائه کرد.

در  اصناف  مالیات  درباره  مالیاتی  امور  سازمان  ایسنا،  گزارش  به 
محترم  ریاست  مقام  اخیر  فرمایشات  اجرای  در  کرد:  اعلام  اطلاعیه ای 
جمهوری اسلامی ایران در باب اعتماد مأموران مالیاتی سراسر کشور به 
اصناف و کسبه، بار دیگر مؤکدا به ادارات امور مالیاتی یادآور می شود 
آنها  به  کامل  اعتماد  ضمن  محترم  کسبه  و  اصناف  مالیات  تعیین  در 
به حساب  واریزی  از جمله وجوه  بانکی  تراکنش های  به  رسیدگی  در 

و  بگذارند  آنان  ادعای  بر صحت  را  اصل  از طریق دستگاه کارتخوان 
مالیات ایشان با رعایت کامل مقررات قانونی تعیین نمایند، مگر آنکه 
 طبق اسناد و مدارک و شواهد و قرائن مثبته خلاف ادعای آن ها ثابت 

شود.
این امر درخصوص مودیانی که علیرغم داشتن درآمدهای کلان اقدام به 
فرار مالیاتی کرده و مالیات واقعی خود را نمی پردازند، مصداق نداشته و 
ادارات امور مالیاتی موظفند ضمن شناسایی این گروه از مؤدیان نسبت 

به مطالبه و وصول مالیات متعلقه اقدام کنند.

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

و  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
با  شیراز  درمانی  بهداشتی  خدمات 
رنگ بندی  وضعیت  آخرین  اعلام 
شهرستان های  در  کرونایی 
حال  در  گفت:  فارس  استان 
و  سرچهان  شهرستان  دو  حاضر 
و  زرد  وضعیت  در  قیروکارزین 
دیگر شهرستان ها، در وضعیت آبی 

کرونایی هستند.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
عمومی  روابط  عمومی  روابط  از 
خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه 
وحید  شیراز،   درمانی  بهداشتی 
حسینی دستیابی به وضعیت کنونی 
تلاش  حاصل  را  استان  در  کرونا 
مدافعان  روزی  شبانه  مجاهدت  و 
سال  دو  از  بیش  طی  در  سلامت 
با  مبارزه  مقدم  خط  در  گذشته، 
تلاش  این  افزود:  و  دانست  کرونا 
و  مسئولان  حمایت  با  ایثارگرانه 
استان،  مردم  آگاهانه  مشارکت 
توانست زمینه ساز بازگشت آرامش 

به سطح جامعه باشد.
عوامل  از  یکی  اینکه  بیان  با  او 
مهم زمینه ساز وضعیت آرام کنونی 
بحران  سال  دو  از  بیش  از  پس 
کرونا در کشور، گسترش پوشش 
کشور  در  سراسری  واکسیناسیون 
موفقیت  این  داد:  ادامه  است،  بوده 
وزارت  مجموعه  و  دولت  با تلاش 
بحرانی  روزهای  توانست  بهداشت، 

تبدیل  آبی  روزهای  به  را  کرونا 
سازد.

پوشش  تداوم  حسینی  وحید   
را  کشور  در  کرونا  واکسیناسیون 
کنونی  اولویت های  مهم ترین  از 
و گفت:  برشمرد  مجموعه سلامت 
در وضعیت کنونی، با وجود کاهش 
اما  کشور،  در  کرونا  آمارهای 
همچنان شاهد ابتلای روزانه تعدادی 
هستیم  بیماری  این  به  هموطنان  از 
دزهای  که  افرادی  است  نیاز  و 
کامل  طور  به  را  خود  واکسن 
زمینه  این  در  نکرده اند،  دریافت 
ایمنی  افزایش  شاهد  تا  کنند  اقدام 
فردی و عمومی در برابر خطر این 

بیماری باشیم.
فارس  سلامت  حوزه  ارشد  مسئول 
همچنین از افراد مبتلا به بیماری های 
خاص، بیماری های زمینه ای و کادر 
درمان خواست تا با دریافت مرحله 
جدید واکسیناسیون، ایمنی خود را 
در برابر این بیماری افزایش دهند.

مردم  تمامی  از  دعوت  ضمن  او 
استان به تداوم رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی، به ویژه در مواردی مانند 
سربسته  مکان های  و  اجتماعات 
کرونا  کنونی  آرامش  افزود: 
مردم،  همکاری  و  مشارکت  با 
می تواند به موفقیت به صفر رساندن 
آمار روزانه ابتلا در کشور و استان 

منجر شود.

شهردار شیراز با بیان اینکه معمولًا گزارش تفریغ بودجه در ماه های مرداد 
و شهریور به شورای اسلامی شهر ارسال می شود، افزود: امسال برای نخستین 
بار با برنامه ریزی و هماهنگی های انجام شده این گزارش در خردادماه به 

شورای شهر ارسال شد.
شیراز  شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
احسان اصنافی ادامه داد: گزارش تفریغ بودجه پس از طرح در کمیسیون های 

مربوطه توسط رئیس شورای اسلامی شهر به صحن شورا ارسال می شود.
این  بودجه گفت: طبق  تفریغ  تشریح جزییات گزارش  شهردار شیراز در 
گزارش درصد جذب درآمد ۹۷.۱۱ درصد و جذب هزینه ها ۸۹.۶۹ درصد 

محقق شده است و کلیه اسناد و مدارک مربوطه در دفاتر ثبت شده است.
اصنافی ابراز امیدواری کرد: با توجه به ارسال زودتر از موعد گزارش تفریغ 
بودجه شهرداری به شورای اسلامی شهر، تلاش داریم به سمت حسابرسی  

ضمنی برویم و تفریغ بودجه سال ۱۴۰۱ را به صورت فصلی عملیاتی کنیم.
لازم به ذکر است که گزارش تفریغ بودجه میزان انطباق برنامه ها و بودجه 
پیشنهادی هر سازمان را با میزان عملکرد آن مورد بررسی قرار داده و از این 

طریق به رفع ابهامات در زمینه عملکرد سازمان ها می پردازد. 

نبود.  رئیسی  آقای  دولت  نماد  عبدالملکی  گفت:  فر  امیری  عباس 
از  یکی  معتقدم  نکشید.  استیضاح  به  کار  و  کرد  استعفا  خوشبختانه 
بود  رفاه  و  کار  وزارت  عملکرد  به  مربوط  دولت  به  مهم  انتقادهای 

بنابراین وزیر بعدی که می آید باید بتواند اشکالات را برطرف کند.
نماد دولت  عبدالملکی،  آقای  واقعاً  فر گفت:  امیری  نوشت:  نیوز  نامه 
نکشید.  استیضاح  به  کار  و  استعفا کرد  نبود. خوشبختانه  رئیسی  آقای 
معتقدم یکی از انتقادهای مهم به دولت مربوط به عملکرد وزارت کار و 
رفاه بود بنابراین وزیر بعدی که می آید باید بتواند اشکالات را برطرف 

کند..
منتقدان  کرد.  استعفا  اجتماعی  رفاه  و  تعاون  کار،  وزیر  عبدالملکی 
مفید  تصمیم  تنها  معتقدند  و  می دانند  رئیسی  دولت  نماد  را  عبدالملکی 

عبدالملکی استعفایش بود.
حجت الاسلام عباس امیری فر درباره نگاه منتقدان به استعفای عبدالملکی 
آقای  بود که  معلوم  ابتدا  از  اجتماعی گفت:  رفاه  و  تعاون  وزیر کار، 
عبدالملکی انتخابی اشتباه برای تصدی مسئولیت وزارت در دولت آقای 
با حرف هایش  عملش  اما  داشت،  زیاد  ادعا  و  او حرف  است.  رئیسی 
گفتن  سخن  در  عبدالملکی  آقای  افزود:  بود.وی  متفاوت  درجه   ۱۸۰
بسیار مسلط بود و متأسفانه افکار عمومی و دولت را فریب داد، چون 
این طور وانمود می کرد که می تواند برای اجرای اصلاحات اساسی در 
وزارت کار، تعاون و رفاه اجتماعی نقش منجی را ایفا کند، اما در مدت 
افراد بی تجربه را در  او یکسری  نداد.  انجام  مسئولیتش کارهای خوبی 

رأس کار گذاشت، سطح بالای نارضایتی بین کارکنان وزارتخانه کاملًا 
مشهود بود و در مسئولیت های وزارتخانه انتصاب های فامیلی از همسر و 

برادر همسرش تا سایر آشنایانش داشت.
این فعال سیاسی اصولگرا عبدالملکی را از جمله وزرای ضعیف دولت 
سیزدهم خواند و اظهار کرد: درمجموع کار مثبتی در این مدت از آقای 
عبدالملکی ندیدیم. البته او خودش قصد استعفا نداشت، آنقدر خطا کرده 
بود که فشار بر روی او زیاد بود بنابراین به آقای عبدالملکی گفته شد 
که استعفا دهد. اگر او استعفا نمی داد خود آقای رئیسی حکم عزل آقای 

عبدالملکی را صادر می کرد.
وی ادامه داد: البته از آسیب های دیگر عملکرد ضعیف آقای عبدالملکی 
آن بود که روند جوانگرایی در دولت را متوقف کرد و دوباره بحث 
دادن مسئولیت به باتجربه ها همچون حاجی بابایی و آقای بذرپاش مطرح 
انتقادها به  است. اگر آقای وزیر خوب و بهتری را معرفی کند حجم 

دولت آقای رئیسی کم خواهد شد.
امیری فر با بیان اینکه بعد از یک سال باید کابینه ترمیم شود، ادامه داد: 
آقایان فاطمی امین وزیر صمت و عزت الله ضرغامی دو وزیر دیگری 
هستند که باید به آن ها نیز گفته شود که استعفا دهند. وزیر صمت در 
حوزه خودرو و صنایع خیلی بد و ضعیف عمل کرد و آقای ضرغامی هم 

نشان داد که این کاره نیست و صداها را درآورده است.

عبدالملکی  اشتباهات  از  یکی 
از  که  بود  این  کار(  سابق  )وزیر 
جدید  سال  در  می دانست  که  آنجا 
ارز  حذف  با  دارد  قصد  دولت 
42۰۰ تومانی قیمت کالاها را چند 
موج  دیگر  طرف  از  و  کند  برابر 
اعتراضات کارگران در سال ۱4۰۰ 
می کرد،  مهار  گونه ای  به  باید  را 
تصمیم گرفت که حقوق و مزایای 
و  حقوق  شورای  در  را  کارگران 
دهد.  افزایش  درصد   57 دستمزد 
افزایش،  این  با  می کرد  خیال  وی 
هنگام  در  کارگران  خرید  قدرت 
جهش قیمت ها، بالا می رود و آنها 
از گردونه اعتراضات خارج خواهند 
شد. اما نمی دانست که دولت را با 
چه بحران هایی روبرو خواهد کرد 
و چه ضربه ای به اشتغال و کارگر 
در  ایشان  زد!  و کارآفرین خواهد 
افزایش  با  محاسبات خود می گفت 
اولًا  حقوق 57 درصدی کارگران، 
چون این پول از جیب کارفرماست، 
فشاری به دولت نخواهد آمد و ثانیاً 
با خوشحال شدن کارگران، آنها را 
به دولت خوش بین می کند،  نسبت 
فکر  آن  جوانب  همه  به  وی  اما 
نکرده بود و نمی دانست که از یک 
حقوق  افزایش  خواسته  با  طرف 
پنج میلیون بازنشسته مواجه خواهد 
کارگران  دیگر  طرف  از  و  شد 
هم  دولت  به  وابسته  شرکت های 
دنبال این افزایش حقوق 57 درصد 
که  درصدی   ۱۰ با  و  بود  خواهند 
کرد،  خواهد  اضافه  آنها  به  دولت 

صدای اعتراض آنها هم بلند خواهد 
خواهد  خیابان ها  به  را  همه  و  شد 
کشاند. با این افزایش 57 درصدی، 
بسیاری از مشاغل مجبور به تعدیل 
و اخراج نیروی کار شدند و اشتغال 
و کارگر هم ضربه سنگینی خورد 
و  شده  تعطیل  مشاغل  از  برخی  و 
بیشتری  آسیب  هم  کشور  اقتصاد 
که  بود  جا  همین  از  بود.  شاهد 
هم  اقتصاد  وزیر  اعتراض  صدای 
بلند شد که چرا این تصمیم حساب 

نشده و خام گرفته شد.
وزارت  از  قبل  عبدالملکی  جناب 
خود  پیش  تئوریک  فرض های  با 
از  بعد  اما  بود  کرده  محاسباتی 
وزارت و هنگام عمل، همگی غلط 
چند  با  را  دولت  و  درآمد  آب  از 
بحران مواجه کرد که به این راحتی 

قابل حل نخواهد بود.
گرانی،  موج های  با  هم،  کارگران 
حال،  شد.  خنثی  افزایش حقوقشان 
مانده اند  کار  جدید  وزیر  و  دولت 
بوجود  که  مشکلاتی  این  با  که 
مشکل  کنند؟  کار  چه  آمده، 
بازنشستگان،  حقوق  افزایش 
مشکل افزایش حقوق 57 درصدی 
شرکت های  به  وابسته  کارگران 
دولتی، مشکل ضربه خوردن اشتغال 
مشکل  کارگران،  شدن  بیکار  و 
فشار بر کارفرمایان، مشکل کاهش 
مشکل  کارگران،  خرید  قدرت 
 ... و  مشاغل  برخی  شدن  تعطیل 
پیامدهایی  چه  اشتباه  تصمیم  یک 

بدنبال دارد؟!

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

به قلم مدیرمسئول

از هر دری کلامی

فعال سیاسی اصولگرا: 

 شهردار منطقه چهار شیراز از اجرای عملیات لکه گیری آسفالت معابر اصلی 
و فرعی خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه چهار؛ 
هماهنگی های لازم  و  برنامه ریزی  به  توجه  با  زاده گفت:  اسد  حسام الدین 
به عمل آمده و در اختیار گرفتن منابع مورد نیاز و با هدف رفاه، آسایش 
خیابان ها  تمامی  ناهمواری؛  حذف  و  رانندگی  سوانح  کاهش  شهروندان، 
لکه گیری  اولویت  حفظ  با  دارند  بهسازی  و  ترمیم  به  نیاز  که  معابری  و 
صورت  شناسایی  طی  کرد:  بیان  چهار  منطقه  می شوند.شهردار  آسفالت  و 
گرفته ۱۵۰ نقطه بحرانی از سطح منطقه جهت لکه گیری آسفالت در برنامه 
شهرداری منطقه چهار قرار دارد.ی از انجام عملیات لکه گیری آسفالت در 

 ۴۰ بر  بالغ  با حجم  امیرکبیر، رحمت  آفتاب،  پاسارگاد،  بولوارهای صلح، 
تن خبر داد و افزود: شهرداری منطقه چهار در نظر دارد تا در راستای رفاه 
حال شهروندان و اجرای این گونه اقدامات و فعالیت ها، بهسازی فضاها و 

زیرساخت های شهری در هرچه بهتر خدمات رسانی شهروندان قدم بردارد.
اسد زاده تصریح کرد: رفع نواقص موضعی و جلوگیری از گسترش خرابی 
روسازی آسفالت ها و همچنین تأمین سطحی ایمن در معابر شهر از دیگر 

اهداف اجرای عملیات لکه گیری است.
دریافت  آماده  منطقه  در  مستقر   ۱3۷ سامانه  خاطرنشان کرد:  پایان  در  او 
نیازمند  که  منطقه  سطح  در  واقع  معابر  شناسایی  یا  و  پیشنهاد  هرگونه 

رسیدگی و ترمیم آسفالت هستند، نیز است.

شهردار منطقه چهار شیراز خبر داد؛

فعال سیاسی اصولگرا: 

اسلامی  و خدمات شهری شورای  زیست  محیط  رئیس کمیسیون سلامت، 
شهر شیراز گفت: رشد قارچ گونه ضایعاتی ها و حضور سگ های بلاصاحب 

به معضلی بزرگ برای شهر شیراز تبدیل شده است. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر شیراز 
در هشتمین نشست کمیته تخصصی مدیریت پسماند کلان شهرهای کشور 
که به میزبانی شهر شیراز برگزار شد  مسعود زارعی  با بیان اینکه پسماند 
موضوع مهم کلان شهرهای کشور است، گفت: در حوزه مدیریت پسماند 
این فرآیند از ابتدا به صورت جامع اجرا نمی شود و دستگاه های اجرایی که 
باید در چرخه تولید وظایف خود را اجرا کنند کوتاهی کرده و اقدامات به 

خوبی اجرا نمی شود.
مسعود زارعی عنوان کرد: شهر شیراز دارای طرح تفصیلی جامع است و در 
این حوزه، اینکه به دنبال چه اهداف کلانی است مشخص است. از سوی 
به صورت  منطقه ای  اقدامات  پسماند  دیگر در بخش واگذاری جمع آوری 

مستقل به پیمانکاران در یک شرایط کاملًا مشخص انجام شده است. 
باید  دستگاه ها  سایر  که  آنجا  از  گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
ایراداتی  با  اما  انجام شود  کامل  به صورت  فرآیند  این  تا  کنند  هماهنگی 
در آن مواجه ایم که اولین مشکل و معضل ما در شهر شیراز که عمومیت 
دارد این است که صفر تا صد جمع آوری و تکمیل فرآیند به عهده سازمان 

پسماند نیست.
 لذا اگر متولی تام برای ساماندهی پسماند در نظر نگیریم و به صورت بین 

بخشی اقدامات انجام شود این مشکل همواره وجود خواهد داشت. 
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری با بیان اینکه در 
سطح شهر این موضوع را مشاهده می کنیم که برخی با ادعای داشتن مجوز 
دقیقی  رقم  می کنند، گفت:  پسماند  و  فرایند جمع آوری ضایعات  به  اقدام 
افراد  اما براساس اطلاعات موجود تعداد این  افراد در دست نداریم  از این 
از ۸۰ تا 3۰۰ نفر است که در حوزه جمع آوری مشغول به فعالیت هستند 
اما این افراد به صورت ساماندهی شده نیستند و به روش اصولی زباله ها را 
جمع آوری نمی کنند که پس از آن معضلاتی را به همراه دارد. لذا بایستی 
از  تا  گیرد  صورت  پسماند  سازمان  نظر  تحت  آنها  فعالیت  و  افراد  این 

چندگانگی در این حوزه جلوگیری شود. 
وی تصریح کرد: نظر به اینکه مدیریت، نظارت، طراحی و برنامه ریزی برای 
امور مربوط به تولید، ذخیره سازی موقت، جمع آوری، حمل و نقل، بازیافت، 
پردازش، دفع پسماندهای عادی )از قبیل پسماندهای خانگی، اداری، تجاری 

و عمرانی با رویکرد تفکیک از مبدأ و تنظیف شهر( تنها یکی از وظایف 
مراکز  بایستی موضوع ساماندهی  لذا  است  پسماند  مدیریت  حوزه سازمان 
ضایعاتی با محوریت سازمان پسماند باشد و این اقدام مهم با مشارکت سایر 

دستگاه های متولی انجام شود.
بند ۲۰ خاطرنشان کرد: رشد  نماینده شورا در کمیسیون   زارعی عضو و 
قارچ گونه ضایعاتی ها به معضلی بزرگ برای شهر شیراز تبدیل شده است.

این  جمع آوری  مراکز  از  گرفته  صورت  بازدیدهای  در  که  گونه ای  به 
مسکونی  محیط های  در  آقایان  و  بانوان  از  بسیاری  گروه های  ضایعاتی ها 
اقدام به جمع آوری زباله می کنند که این اقدام خود به عنوان شکل گیری 

یک چرخه معیوب است. 
این حوزه  عضو شورای اسلامی شهر شیراز گفت: آمار تکان دهنده ای در 
داریم که برخی افراد از سایر شهرهای دیگر برای انجام این فعالیت به شهر 
با  متولی  این درحالیست که دادستانی و سایر دستگاه های  شیراز می آیند. 
تشکیل یک کارگروه در راستای پیشگیری از این اقدام با حرکت جامعی 
ورود کرده اند. سگ های بلا صاحب از دیگر موضوعاتی بود که مهندس 
زارعی به آنها اشاره و بیان کرد: دو موضوع ضایعاتی ها و حضور سگ های 
بلا صاحب در سطح شهر دو معضلی است که شهر شیراز با آن مواجه است. 
انجام  را  خود  وظایف  زیست  محیط  و  پسماند  سازمان  حوزه  این  در  لذا 
می دهند اما پس از مدتی رهایی این حیوانات صورت می گیرد و این چرخه 
جمع آوری به صورت کامل اجرا نمی شود. از سوی دیگر اگر این موضوع 

برطرف نشود وضعیت کلانشهر شیراز بدتر از وضعیت فعلی خواهد شد. 
نیز آمار   عضو شورای شهر اضافه کرد: درخصوص سگ های بلاصاحب 
از  انجمن حمایت  از  افزایش است و گروه های بسیاری  به شدت در حال 
حیوانات وجود دارند که در این مسیر تمایل به کمک و همکاری دارند و 
نیاز است تا با مشارکت و تجربه ای که سایر کلان شهرها دارند این تبادل 

تجربه درخصوص ساماندهی این حیوانات صورت گیرد.

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر شیراز:

شهردار شیراز خبر داد؛

به همت سازمان بسیج رسانه فارس برگزار شد؛ 

نشست مطالبه گران استان فارس
با شهردار کلانشهر شیراز


